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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:1 Samtal om höghastighetstågen

I flera tidningsartiklar under vecka 35, bland annat i Dagens Industri, anges det 
att regeringen ska bjuda in Alliansen och Vänsterpartiet för samtal om 
höghastighetstågen inför höstens infrastrukturproposition.

Karin Svensson Smith, ordförande i trafikutskottet, hoppas att samtalen ska 
leda till en bred uppgörelse över blockgränserna. ”Regeringen kan knappast 
lägga fram en proposition om en så här stor investering utan att ha en bred 
förankring,” säger Karin Svensson Smith till Dagens Industri den 2 september.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Kommer Sverigedemokraterna att bjudas in av statsrådet och regeringen till 
eventuella samtal om höghastighetstågen tillsammans med Alliansen?

………………………………………

Per Klarberg (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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